

Auto Magic

Professional Car Care®

SOLVENTS & REMOVERS

Multi-Purpose Solvent

Thins, Disperses & Dissolves Organic Materials
Removes Adhesives & Glues



PRECAUTIONS ON SIDE PANEL

No. **40**

Container Intended for #40 Multi-Purpose Solvent Only

No. 40 Multi-Purpose Solvent

Multi-Purpose Solvent is designed to be used for a variety of purposes. It thins, disperses and dissolves organic materials. Body shop safe. **DIRECTIONS:** Pour a generous amount of Multi-Purpose Solvent on a clean cloth or applicator. Rub over the surface. Remove excess with a clean cloth. Repeat application if necessary. Use only in well-ventilated areas. Wear appropriate safety glasses or goggles and gloves when using Multi-Purpose Solvent.

Multi-Purpose Solvent (solvant multifonctionnel) est conçu pour être utilisé pour une variété de fins. Il dilue, disperse et dissout les matières organiques. Sans risques pour l'atelier de carrosserie. **MODE D'EMPLOI:** Verser une quantité généreuse de Multi-Purpose Solvent sur un chiffon propre ou un applicateur. Essuyer la surface. Enlever l'excédent avec un chiffon propre. Répéter l'application si nécessaire. Utiliser seulement dans des zones bien ventilées. Porter des lunettes de sécurité et des gants appropriés lors de l'utilisation du Multi-Purpose Solvent.



DANGER - Highly flammable liquid and vapour. Causes skin irritation. Harmful if inhaled. May cause genetic defects. May cause cancer. Toxic to aquatic life. Toxic to aquatic life with long lasting effects. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Keep away from heat / sparks / open flames / hot surfaces. - No smoking. Keep container tightly closed. Ground / bond container and receiving equipment. Use explosion-proof electrical / ventilating / lighting equipment. Use only non-sparking tools. Take precautionary measures against static discharge. Avoid breathing dust / fume / gas / mist / vapours / spray. Wash thoroughly after handling. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Avoid release to the environment. Wear protective gloves / protective clothing / eye protection / face protection. **IF ON SKIN:** Wash with plenty of soap and water. **IF ON SKIN (or hair):** Remove / Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water / shower. **IF INHALED:** Remove victim to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing. **IF exposed or concerned:** Get medical advice / attention. Call a POISON CENTER or doctor / physician if you feel unwell. If skin irritation occurs: Get medical advice/attention. In case of fire: Use appropriate media to extinguish. Collect spillage. Keep container tightly closed. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Store locked up. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

DANGER - Liquide et vapeur facilement inflammable. Cause une irritation de la peau. Nocif en cas d'inhalation. Peut causer des défauts génétiques. Peut causer le cancer. Toxique pour la vie aquatique. Toxique pour la vie aquatique avec des effets à long terme. Obtenir des instructions spéciales avant l'utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Tenir à l'écart de la chaleur, des étincelles, des flammes nues et des surfaces chaudes. - Il est interdit de fumer. Garder le contenant hermétiquement fermé. Mettre à la terre / liaison du conteneur et de l'équipement de réception. Utiliser du matériel électrique, de ventilation et d'éclairage antidéflagrants. N'utilisez que des outils sans étincelles. Prendre des mesures de précaution contre les décharges électrostatiques. Éviter de respirer les poussières / fumées / gaz / brouillard / vapeurs / aérosols. Se laver soigneusement après la manipulation. Utiliser uniquement à l'extérieur ou dans un endroit bien ventilé. Éviter le rejet dans l'environnement. Porter des gants de protection / vêtements de protection / protection des yeux / protection du visage. **EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU:** Laver abondamment à l'eau et au savon. **SI SUR LA PEAU (ou les cheveux):** Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau à l'eau / douche. **EN CAS D'INHALATION:** Amener la victime à l'air frais et la maintenir au repos dans une position confortable pour respirer. **EN CAS d'exposition ou d'inquiétude:** Obtenir des conseils et des soins médicaux. Appelez un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin si vous ne vous sentez pas bien. En cas d'irritation cutanée: Obtenir des conseils et des soins médicaux. En cas d'incendie: Utiliser les moyens appropriés pour éteindre. Recueillir les déversements. Garder le contenant hermétiquement fermé. Entreposer dans un endroit bien ventilé. Restez au frais. Magasin fermé à clé. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

Contains (CAS#): Mixed Xylenes (1330-20-7), LIGHT HYDROTREATED DISTILLATE (68410-97-9), Ethyl Benzene (100-41-4), Cumene (98-82-8). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

12340AM-3 6.2020

Auto Magic

Professional Car Care®

SOLVENTS & REMOVERS

Multi-Purpose Solvent

Thins, Disperses & Dissolves Organic Materials
Removes Adhesives & Glues



PRECAUTIONS ON SIDE PANEL

No. **40**

Container Intended for #40 Multi-Purpose Solvent Only

No. 40 Multi-Purpose Solvent

Multi-Purpose Solvent is designed to be used for a variety of purposes. It thins, disperses and dissolves organic materials. Body shop safe. **DIRECTIONS:** Pour a generous amount of Multi-Purpose Solvent on a clean cloth or applicator. Rub over the surface. Remove excess with a clean cloth. Repeat application if necessary. Use only in well-ventilated areas. Wear appropriate safety glasses or goggles and gloves when using Multi-Purpose Solvent.

Multi-Purpose Solvent (solvant multifonctionnel) est conçu pour être utilisé pour une variété de fins. Il dilue, disperse et dissout les matières organiques. Sans risques pour l'atelier de carrosserie. **MODE D'EMPLOI:** Verser une quantité généreuse de Multi-Purpose Solvent sur un chiffon propre ou un applicateur. Essuyer la surface. Enlever l'excédent avec un chiffon propre. Répéter l'application si nécessaire. Utiliser seulement dans des zones bien ventilées. Porter des lunettes de sécurité et des gants appropriés lors de l'utilisation du Multi-Purpose Solvent.



DANGER - Highly flammable liquid and vapour. Causes skin irritation. Harmful if inhaled. May cause genetic defects. May cause cancer. Toxic to aquatic life. Toxic to aquatic life with long lasting effects. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Keep away from heat / sparks / open flames / hot surfaces. - No smoking. Keep container tightly closed. Ground / bond container and receiving equipment. Use explosion-proof electrical / ventilating / lighting equipment. Use only non-sparking tools. Take precautionary measures against static discharge. Avoid breathing dust / fume / gas / mist / vapours / spray. Wash thoroughly after handling. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Avoid release to the environment. Wear protective gloves / protective clothing / eye protection / face protection. **IF ON SKIN:** Wash with plenty of soap and water. **IF ON SKIN (or hair):** Remove / Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water / shower. **IF INHALED:** Remove victim to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing. **IF exposed or concerned:** Get medical advice / attention. Call a POISON CENTER or doctor / physician if you feel unwell. If skin irritation occurs: Get medical advice/attention. In case of fire: Use appropriate media to extinguish. Collect spillage. Keep container tightly closed. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Store locked up. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

DANGER - Liquide et vapeur facilement inflammable. Cause une irritation de la peau. Nocif en cas d'inhalation. Peut causer des défauts génétiques. Peut causer le cancer. Toxique pour la vie aquatique. Toxique pour la vie aquatique avec des effets à long terme. Obtenir des instructions spéciales avant l'utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Tenir à l'écart de la chaleur, des étincelles, des flammes nues et des surfaces chaudes. - Il est interdit de fumer. Garder le contenant hermétiquement fermé. Mettre à la terre / liaison du conteneur et de l'équipement de réception. Utiliser du matériel électrique, de ventilation et d'éclairage antidéflagrants. N'utilisez que des outils sans étincelles. Prendre des mesures de précaution contre les décharges électrostatiques. Éviter de respirer les poussières / fumées / gaz / brouillard / vapeurs / aérosols. Se laver soigneusement après la manipulation. Utiliser uniquement à l'extérieur ou dans un endroit bien ventilé. Éviter le rejet dans l'environnement. Porter des gants de protection / vêtements de protection / protection des yeux / protection du visage. **EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU:** Laver abondamment à l'eau et au savon. **SI SUR LA PEAU (ou les cheveux):** Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau à l'eau / douche. **EN CAS D'INHALATION:** Amener la victime à l'air frais et la maintenir au repos dans une position confortable pour respirer. **EN CAS d'exposition ou d'inquiétude:** Obtenir des conseils et des soins médicaux. Appelez un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin si vous ne vous sentez pas bien. En cas d'irritation cutanée: Obtenir des conseils et des soins médicaux. En cas d'incendie: Utiliser les moyens appropriés pour éteindre. Recueillir les déversements. Garder le contenant hermétiquement fermé. Entreposer dans un endroit bien ventilé. Restez au frais. Magasin fermé à clé. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

Contains (CAS#): Mixed Xylenes (1330-20-7), LIGHT HYDROTREATED DISTILLATE (68410-97-9), Ethyl Benzene (100-41-4), Cumene (98-82-8). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

12340AM-3 6.2020